
Beste inwoner

De zomer is voorbij, de school-
poorten staan weer open en de 
meeste van ons zijn opnieuw aan 
het werk. Hopelijk zijn uw batte-
rijen helemaal opgeladen. Dat is 
nodig om het hoofd te bieden aan 
een maatschappij die steeds com-
plexer en een wereld die steeds 
kleiner wordt. Er verandert veel. En 
wat vroeger vanzelfsprekend was, 
wordt nu in vraag gesteld. Voor 
velen onder ons is dat wennen. 

In het najaar hebben we nog 
enkele activiteiten in petto. In 
september was er de familie-
dag in Plopsaland waar 10.000 
N-VA-leden aanwezig waren. 
Op 28 oktober organiseren we 
een Italiaanse pasta-avond in de 
parochiezaal van Bevel. U bent van 
harte welkom. Onze eindejaars-
receptie vindt plaats op 9 decem-
ber in de parochiezaal van Kessel 
Station. En de eerste zaterdag van 
de maand kan u onze gemeente-
raadsleden spreken in lokaal Kem-
penland, Herenthoutsesteenweg 
53 in Nijlen. U kan er terecht voor 
een gezellige babbel of om onze 
gemeenteraadsleden te bestoken 
met uw vragen, opmerkingen of 
ideeën. Spring gerust eens binnen.

Tot binnenkort?

Jan Verbraecken
Voorzitter

Bouwelsesteenweg aangepakt en veiliger
In ons huis-aan-huisblad van mei 2022 kaartten we de onveilige situatie aan de Bouwelse-
steenweg aan. Het oprijden van de steenweg vanuit de zijstraten was omwille van het 
beperkte zicht door geparkeerde auto’s erg gevaarlijk. De bevoegde schepen beloofde een 
oplossing. 

De werken zijn ondertussen achter de rug en parkeren aan de zijstraten is nu niet meer toe-
gelaten. We zijn blij dat onze bezorgdheid de nodige aandacht kreeg en het probleem opge-
lost werd, want dat gebeurt niet vaak. Meestal worden alle punten van de oppositie van tafel 
geveegd. Een werkpuntje is de aanplanting en het onderhoud van de onthardingen. Want die 
ogen nu nog onverzorgd door het onkruid.

PASTA-AVOND
N-VA Nijlen

Zaterdag 28 oktober om 19 uur

Parochiezaal Bevel

Aperitief met hapjes, verschillende pasta’s 
en lasagnes, dessertenbuffet. Italiaanse 
wijn en water op tafel. 40 euro per persoon.
Iedereen welkom!

In 2022 werd het zicht vanuit de zijstraten 
belemmerd door geparkeerde auto’s.

Dat werd opgelost. Alleen het 
onderhoud van de onthardingen kan 
nog beter.

Nijlen

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

www.n-va.be/nijlen n-va Nijlennijlen@n-va.be
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Nood aan beleid voor mobilhomes 
Op de agenda van de gemeenteraad stonden drie agenda-
punten over een aanvullend verkeersreglement: voor de 
parking Berlaarsesteenweg, het B-plein en de parking op 
het August Hermansplein. Op die parkings zijn voertui-
gen met een massa hoger dan 3,5 ton niet langer welkom.

Door de invoering van die regel mogen op die parkings 
geen mobilhomes meer parkeren. Maar we moeten verder 
kijken: N-VA Nijlen vraagt een uitgewerkt beleidsplan 
voor mobilhomes. De gemeente moet een plaats voorzien 
waar kortverblijf mogelijk is. Want door mobilhomes op 
alle parkings te weren, schieten we in onze eigen (toeristi-
sche) voet. Onze gemeente wil toerisme promoten, maar 
wanneer mobilhomes niet meer welkom zijn, is er een doel-
groep die Nijlen links zal laten liggen. We denken bijvoor-
beeld aan de jaarmarkt in Nijlen. Zonder uitgewerkt beleid 
zal het niet langer mogelijk zijn om met de mobilhome naar 
de jaarmarkt te komen en de volgende dag terug naar huis 
te gaan. Ook toeristen met een mobilhome kunnen op die 
manier nergens in onze gemeente terecht. Daarin moet 
verandering komen!

Openbaar toilet aan het fort van Kessel?
N-VA Nijlen vroeg al meermaals naar openbare toiletten in onze gemeente. En dan voornamelijk op plaatsen waar veel volk 
komt. Bijvoorbeeld aan het station van Nijlen, de Kesselse heide, het Kessel fort en de Kruiskensberg. Momenteel kunnen 
bezoekers die in Nijlen komen wandelen of de namiddag doorbrengen nergens een toilet gebruiken.

Behoeften in de bosjes

Er kwam van enkele buurt-
bewoners van de Fortstraat 
in Kessel de vraag of de 
gemeente een openbaar 
toilet kan voorzien aan Kessel 
fort. De gemeente voorziet 
vergunningen voor vissers 
en nachtvissers aan het fort, 
maar die kunnen nergens een 
toilet gebruiken. Het gevolg? 
Ze doen hun behoeften in 
de bosjes. En dat is niet fijn 
voor wandelaars die dat zien 

gebeuren of er achteraf op 
uitkomen.

Permanente oplossing nodig

Een gemakkelijke en tijdelijke 
oplossing is het plaatsen van 
een toiletcabine (bijvoorbeeld 
Dixi of Toi Toi) tijdens de 
zomermaanden, verlengde 
weekends en drukke perio-
des. Maar we hebben nood 
aan permanente oplossingen. 
Daarom vroegen we tijdens de 
gemeenteraad of er openbare 

toiletten geplaatst kunnen 
worden. Volgens de bevoegde 
schepen is er aan de Kesselse 
heide geen probleem omdat 
er een provinciaal educatief 
gebouw is waar de toiletten 
tijdens de zomer geopend zijn 
van 9 tot 19 uur en tijdens de 
wintermaanden van 9 tot 17 
uur. Onze fractie hamerde 
erop dat die toiletten dui-
delijker aangeduid moeten 
worden. Het bestuur vraagt 
dat na bij de provincie.

Gedaan met vissen

Verder ontving de gemeente 
een klacht van de bewoners 
van de Fortstraat. Daarom 
werden de dag- en weekend-
kaarten voor het vissen 
offline gehaald. 
En wat met mobiele toiletten? 
Volgens de bevoegde schepen 
werden prijzen opgevraagd 
en bekijkt het bestuur de 
mogelijkheden. We volgen het 
verder op.

De gevaren van hoofdtelefoons 
en oortjes

Tijdens het fietsen maken 
veel personen gebruik van 
oortjes en hooftelefoons die 
omgevingsgeluiden volledig 
wegfilteren. Dat kan tijdens 
het fietsen heel gevaarlijk 
zijn. Hoewel automobilisten 
vaak als de boosdoeners 
aangeduid worden, gaan 
fietsers die betrokken zijn 
bij ongevallen niet helemaal 
vrijuit. Daarom stelde 
N-VA Nijlen voor om onze 
jeugd te sensibiliseren via 
de scholen. Schepen De 
Groof haalde de sensibilise-
ringsacties van de politie en 
de Vlaamse overheid aan. 
Iemand die zich onveilig 

gedraagt in het verkeer, 
krijgt een boete. Hij stelde 
voor om het probleem nog 
eens aan te kaarten bij de 
politie. Schepen Tom Covens 
ging ermee akkoord om de 
Nijlense jeugd te sensibilise-
ren. Hij gaat er samen met 
de jeugd- en kinderraad over 
brainstormen. Hij trekt dat 
ook graag door naar de vol-
wassenen want voorkomen 
is beter dan genezen. Wij 
zijn alvast tevreden met dat 
antwoord. Hopelijk zit hij 
op korte termijn samen met 
de jeugd- en kinderraad om 
de gevaren van oortjes en 
hoofdtelefoons te bespreken.

Minister Weyts investeert in 
Sint-Calasanzinstituut 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert via het Agentschap voor 
Infrastructuur in het Onderwijs 84.365 euro in het Sint-Calasanzinstituut. 

“Een investering in scholenbouw is een investering in onze onderwijskwaliteit. En 
dus in onze eigen toekomst”, zegt Ben Weyts. Het geld wordt gebruikt om de 
gebouwen te onderhouden. De trapleuning, vloeren, akoestische plafonds, 
sanitaire ruimte en de leidingen van de centrale verwarming worden aangepakt.  

Spoorweg Groeshoeve beveiligen
Enkele maanden geleden gebeurde er een ongeval aan de 
spoorweg te Kessel. Nieuw Nijlen vroeg aan de gemeente-
raad om de onveilige situatie aan de spoorweg aan te kaar-
ten bij Infrabel. Na overleg besliste de meerderheid om het 
punt goed te keuren. Tot onze verbazing werd opnieuw 
naar de oppositie geluisterd. Zouden de verkiezingen van 
2024 daar voor iets tussen zitten ?

Nieuwe bestemming Onze-Lieve-Vrouwkerk?
In 2020 konden onze inwoners stemmen voor een nieuwe invulling van de 
Onze-Lieve-Vrouwkerk aan de Klokkenlaan. Vier projecten passeerden de 
revue: een overdekte markt, een fietsenmaker met café, een coworkingspace 
met buurtwinkel en een themacafé met theater. In 2023 zou de kerk een nieuwe 
invulling krijgen. Sindsdien is het windstil.   

Veilig fi etsen, een prioriteit?
Veilige � etspaden zijn een prioriteit. Maar we ontmoet-
ten een aantal burgers die niet tevreden zijn met het � ets-
beleid van onze gemeente: de � etspaden zijn overwoekerd 
met brandnetels en het onkruid en gras staat op sommige 
plaatsen meer dan een meter hoog. 

Eén dame vertelde zelfs dat ze tijdens het fietsen moest uit-
wijken en met genetelde benen thuiskwam. Onze inwoners 
willen de fiets gebruiken maar vinden het vaak onveilig. 
De schepen gaf toe dat de gemeente eerder had moeten 
maaien. Hopelijk wordt dat beter opgevolgd.

Fietsen met blote benen kan 
in Nijlen netelige gevolgen 
hebben.

Het onkruid op onze fi etspaden 
geeft onze gemeente een heel 
slordig en onverzorgd uitzicht.

Drumband Kempenland zorgde 
voor heel wat animo.

Jan De Haes was onze spreker 
van dienst.

De BBQ werd door alle aanwezigen 
gesmaakt.

Op 11 juli organiseerden we 
onze jaarlijkse barbecue. 
Marc Verheyen verwel-
komde ons in zijn mooie 
tuin. Bedankt Marc voor die 
prachtige locatie en voor de 
randanimatie met zangkoor 
de Lange Asem, Dixieland 
en drumband Kempenland. 
Het was een geslaagd 
evenement!

Mark Verheyen verwelkomde ons 
met een aperitief

Zangkoor De Lange Assem 
luisterde onze BBQ op.

De Dixieland band bracht 
de sfeer erin.

BBQ N-VA op 11 juli

nijlen@n-va.be www.n-va.be/nijlen



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


